
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 5. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CG
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren er enig med Lægeforeningen i, at der med
dimensioneringsplanen fra Sundhedsstyrelsen kommer til blive uddannet for få speciallæ-
ger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF) og Martin Geertsen (V).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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